
Fra: Skudeneshavn Næringsforening <skude.nf@gmail.com> 
Sendt:fredag 1. september 2023 08.36 
Til: Per Velde <pve01@karmoy.kommune.no> 
Emne: Søknad om Driftstøtte - Skudeneshavn Næringsforening 

Hei Per Velde, 

Har forståelse at denne e-posten kommer relativt sent i året, og jeg beklager forsinkelsen. Dette 
skyldes hovedsakelig at regnskapet for foreningen ikke var klart før nærmere sommeren på grunn 
av overgang til nytt regnskapsbyrå, samtidig som årsmøtet blitt forsinket til etter sommeren, blir 
avholdt 28. september, siden jeg dessverre, pga personlige årsaker, ser meg nødt til å trekke meg 
fra gjenvalg som styreleder i Skudeneshavn Næringsforening. 

Legger ved søknaden samt årsregnskap. 

Om dere trenger dokumentasjon fra avholdt årsmøte sender vi selvfølgelig det rett etter at dette er 
avholdt. 

Håper på positiv svar og beklager igjen at denne kom sent på året. 

Ønsker deg en riktig god helg når den tid kommer. 

MVH 
Lovise Falnes-Ellingsen 
Skudeneshavn Næringsforening 


